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Mondelinge vragen ex. artikel 44 van het regelement van orde van de gemeenteraad.
Vragen naar aanleiding van de beslisnota Verstrekken lening aan Enexis Holding NV

Zwolle, 7 september 2020

Bijna 800 duizend euro wordt gevraagd van Zwolle als aandeelhouder van Enexis om te investeren in de energietransitie. 
Alle aandeelhouders moeten bijdragen om zo 1.9 miljard in de portemonnee van Enexis te stoppen. Als we als Zwolle zeker 
willen zijn dat we blijvend van stroom worden voorzien, is het belangrijk dat we gevolg gegeven aan het commitment aan 
de klimaatafspraken die Nederland heeft gemaakt. In die zin snapt onze fractie dit voorstel.

Een andere aandeelhouder van Enexis is de provincie Overijssel. Het College van Gedeputeerde Staten heeft daarbij zelf de 
verantwoordelijkheid genomen om samen met Enexis de volksvertegenwoordiging over hun investeringsplannen actief te 
informeren. De VVD en Swollwacht vinden het jammer dat het Zwolse College dat niet heeft gedaan. Het is namelijk flink 
wat belastinggeld dat extra moet worden uitgetrokken. Een uitgave waar de gemeenteraad nooit eerder over is ingelicht en 
daarmee als verrassing kwam. De VVD en Swollwacht snappen dat er geïnvesteerd moet worden en vindt vanwege de grote 
belangen die hieraan kleven, het goed om vinger aan de pols te houden hoe die investeringen dan ook echt ten goede gaan 
komen aan Zwolle.

Daarom hebben de fracties van de VVD en Swollwacht de volgende vragen aan het college.

1. Waarom kiest het college  voor deze vorm van een lening? Wat waren de voor-en nadelen van deze- en andere 
opties? 

2. Kan het college toelichten op welke wijze dit besluit effect heeft op onze financiële positie. Op welke manier kan 
deze versterkt worden door het verstrekken van deze lening? En wat is de garantie dat dit bedrag wordt 
terugbetaald? Wat is het daarbij het mogelijke effect als investeringen verkeerd uitvallen?

3. Wat weten we van de investeringsplannen van Enexis? Hoe zien die eruit en op welke wijze hebben we invloed op 
de resultaten? Wanneer is volgens het college het beoogde doel bereikt?

4. Kan het college erop toezien dat er voldoende geïnvesteerd wordt in Zwolle zodat onze Zwolse of regionale 
knelpunten ook echt worden opgelost? En kan het college toezeggen om bij de beleidscyclus terug te koppelen 
hoe de investeringen terugvloeien naar Zwolle en/of onze RES-regio?

5. Is het college het met de VVD en Swollwacht eens dat het voortaan goed zou zijn als het College voor dit soort 
aanzienlijke uitgaven vanuit de algemene middelen een informatiesessie voor de gemeenteraad organiseert, 
ofwel dit bij de agendacommissie onder de aandacht brengt?

Namens de fracties van de VVD Zwolle en Swollwacht,

Johran Willegers 
Silvia Bruggenkamp


